
ZÁPIS

č. e-spis: P10-039580/2023

z 9. jednání Výboru pro sport a volnočasové aktivity ZMČ Praha 10, které se 
konalo dne 22.1. 2024 v místnosti č. K 806 (Emil Kolben),

Úřad městské části Praha 10, Vinohradská 3218/169,100 00 Praha 10, 
od 17.02 do 17.35 hodin

Přítomní členové výboru
Ing. Viktor Lojík, předseda

Bc. Radek Lojda, člen
Mgr. et Mgr. Tomáš Janík, člen

Ing. et Ing. Vladimír Novák, člen

Ondřej Ertl, zástupce občanů

Mgr. Filip Jettmar, MBA, zástupce občanů

Hosté
JUDr. Pavel Šutka, místostarosta a stálý host

Omluvení členové výboru
Mgr. Josef Nerušil, člen

Neomluvení členové výboru

ne

Předseda výboru přivítal přítomné a v 17.02 hod zahájil jednání výboru. Konstatoval, že 
zasedání výboru je usnášeníschopné. Pan Lojda přichází po 30 minutách.

Program

1) Organizační záležitosti
2) Setkání sportovních aktérů 2024
3) Plán sportovních kurzů na 1. pololetí 2024
4) Tematický rok - František Plánička
5) Propagace aktivit sportovních klubů působících na Praze 10
6) Různé



Ad 1. Organizační záležitosti

1.1 Schválení zápisu z minulého jednání
Předseda výboru V. Lojík vyzval přítomné, aby vznesli námitky k Zápisu ze 8. jednání 
Výboru pro sport a volnočasové aktivity. Nebyly vzneseny žádné připomínky. Průběh 
hlasování:

Zápis z 8. jednání Výboru pro sport a volnočasové aktivity byl schválen.

přítomno pro proti zdržel se nehlasovalo

5 5

1.2 Ověření zápisu

Ověřovatel zápisu z jednání výboru byl schválen.

Předseda výboru V. Lojík navrhl V. Nováka k ověření zápisu.

přítomno pro proti zdržel se nehlasovalo

5 5 0

1.3 Schválení programu

Předseda výboru V. Lojík vyzval přítomné, aby vznesli připomínky či doplnění 
k návrhu programu. Nebyly vzneseny žádné připomínky či doplnění.

Program jednání výboru byl schválen.

Hlasováno o programu

přítomno pro proti zdržel se nehlasovalo

5 5 0

Ad 2) Setkání sportovních aktérů 2024

Předseda výboru V. Lojík předal slovo radnímu JUDr. Pavlu Šutkovi, který informoval, že bod 

je v tuto chvíli informativní a realizace setkání je prozatím v procesu. Záměr je, stejně jako u 
kulturních aktérů, pozvat sportovní aktéry na společné podvečerní setkání, kdy první formální 
část bude pracovní a druhá část neformální - networkingová. Ve spolupráci sodd. 
strategického rozvoje nechá OKP připravit formát „kulatých stolů" prostřednictvím, kterých 
získáme od aktérů informace o fungování místních klubů, zmapování sportovišť, sportovních 

klubů, dalších volnočasových spolků a témat, která je „pálí".

Diskuze: p. Novák vznesl dotaz, jaké je očekávání od tohoto setkání. Cílem je poznat a 
zmapovat místní sportovní aktéry, sesbírat náměty na spolupráci, či témata, která je „pálí". 
Pan Janík by chtěl zařadí i volnočasové kluby či spolky. P. Šutka reaguje, že se volnočasové 

spolky prolínají i do databáze kulturních aktérů a tím pádem do setkání s kulturními aktéry.



Ad 3) Plán sportovních kurzů na 1. pololetí 2024

P. Šutka představuje nově dohodu na spolupráci se Slavii, kdy je v plánu otevřít 
sportoviště Slavie pro využití v rámci kurzů či dalších sportovních aktivit MČ Praha 10. V 

současné době vycházíme při plánování sportovních kurzů z loňského plánu. V tuto 
chvíli jsou dojednány pravidelné kurzy jógy, rehabilitačního cvičení pro seniory. Ještě 

jednáme o tom, zda a v jakém režimu budeme pokračovat s běžeckou školou, nordic 
walking a také plavání pro seniory. Využitím sportovišť Slavie máme za cíl i ušetření 

nákladů, které můžeme využít pro další aktivity.

Diskuze: otázka V. Nováka - jak to bylo s registracemi na plavání seniorů na Slavii. Pan 
předseda osvětlil registraci v minulých letech. Diskuze o kapacitě bazénu, zda registrace 
ano nebo ne a co když se naplní. Pan Šutka nepodporuje pokračování v registracích 

vzhledem ke komplikacím, které způsobovaly. Představuje zároveň „Klub seniorů" 
(pracovní název), ve kterém bude např. přednostní registrace pro seniory P10 a další 

výhody včetně zvýšené komunikace s cílovou skupinou. Diskuse dále pokračuje nad tím, 
zda platit kurzovné/vstupné či ne. Pan Ertl do diskuze přispívá s tím, že by bylo vhodné 
mít alespoň symbolické vstupné, aby si toho senioři vážili. P. Šutka doplňuje, že 

uvažujeme o zařazení cvičení pro matky s dětmi na mateřské. Nevíme, zda pokračovat 
v běžecké škole, protože obvykle je 10 stálých lidí, kteří chodí a jedná se o skupinu lidí 
v produktivním věku. Nordic walking je také v řešení, ale jedná o aktivitu pro seniory, 
kterou bychom zachovali. Pan Janík navrhuje, že by se daly namísto klasické běžecké 
školy zpropagovat „trasy" pro běhání v různých částech Desítky.

Ad 4) Tematický rok - František Plánička

Pan Šutka představuje koncept tematického roku Františka Pláničky a s tím, že 

připravujeme spolupráci s FK Slavia na téma F. Pláničky. Kromě osvěty o významné 
osobnosti se budou některé události a aktivity vázat i na sportovní události. Slavia 
zajišťuje komunikaci s rodinou F. Pláničky. Pan Jettmar navrhuje, zda nepropojit 
Sportovce roku s tématem F. Pláničky. Diskuze nad tím, zda by jméno Plánička dávalo 
smysl jako ocenění „od Pláničky". Ocenění Sportovce roku by ale dle jednání minulého 
výboru předán žijícím sportovcem.

Ad 5) Propagace aktivit sportovních klubů působících na Praze 10

Pan předseda informuje, že máme hodně žádostí o propagaci sportovních klubů 
v měsíčníku, ale u klubů, co hrají playoff se bude těžko promovat. Chce také aktivovat 
kalendář akcí na webu pro sportovní kluby. Návrh upravit měsíčník - rozlišit kultura a 
sport. Návrh T. Janíka rozšířit i o další spolky, co se zabývají volnočasovou činností.



Ad 6) Různé

Předseda výboru V. Lojík vyzval přítomné, zda-li chtějí něco zařadit k tomuto bodu. 
Nikdo nic nemá.

Další jednání Výboru pro sport a volnočasové aktivity se uskuteční dne 4.3.2024 od 17.00 

v zasedací místnosti K 806 Emil Kolben.

Zápis z 9. jednání Výboru pro sport a volnočasové aktivity byl vyhotoven dne 26.1.2024. Zápis 
z jednání výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 je pro účely jeho zveřejněný způsobem 
umožňujícím dálkový přístup upraven tak, aby jeho podoba byla v souladu s právními 
předpisy, upravujícími ochranu informací, zejména ochranu osobních údajů, osobnosti a 
soukromých fyzických osob. Originál prezenční listiny je uložen u tajemníka výboru.


